
PROTOKÓŁ nr 72 
 

Z posiedzenia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego  Rady Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie w Krakowie odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII  

os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu  09.11.2022 roku o godz. 1800. 
 
 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady Komisji otwarł Przewodniczący Komisji p. Waldemar Wołoch 

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził quorum i prawomocność obrad Komisji. 

W pracach Komisji uczestniczyli przedstawiciele SM m.Krakowa p. Magdalena Czarnul oraz p.Andrzej Cupiał, 

którzy przedstawili sytuację bezpieczeństwa na terenie Dzielnicy XVII jak również wysłuchali uwag Radnych na 

temat sytuacji na terenie Dz.XVII. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 

Projekt porządku obrad Komisji bez zmian został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.3. Sprawy bieżące: 

ad.3.1.Komisja rozpatrzyła pismo mieszkańców ul. Lubockiej nr 46 z dnia 24.10.22w sprawie montażu lustra 

drogowego. 

Głos zabrali:p.L.Zaleński,p.T.Ziętara,p.J.Kolasa. 

Komisja podjęła decyzję o przekazaniu treści pisma do MIR celem zajęcia stanowiska w/w sprawie.    

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 
 

ad.3.2.Komisja rozpatrzyła email IR z dnia 18.10.22-notatka ze spotkania. 

Głos zabrali:p.W.Wołoch,p.L.Zaleński,p.T.Zietara,p.J.Kolasa. 

Komisja przychyla się do propozycji MIR zawartej w notatce ze spotkania w terenie w dniu 18.10.22. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie.   
 

ad.3.3.Komisja rozpatrzyła pismo IR nr.IR-02.7223.1444.2022(2) z dnia 03.11.22 w sprawie ul. G.Morcinka-montaż 

progów zwalniających. 

Głos zabrali:p.T.Ziętara,p.J.Kolasa,p.L.Zaleński. 

Po zapoznaniu się z treścią pisma MIR w sprawie montażu progów zwalniających na ul.G.Morcinka 80,Komisja nie 

zajmuje stanowiska w ww. sprawie z powodu nieznajomości treści wniosku mieszkańców. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 
 

ad.3.4.Komisja przyjęła do wiadomości pismo ZTP nr.TT.44.103.2022 z dnia 17.10.22 w sprawie przystanków 

obsługiwanych przez linię 160. 
 

ad.3.5.Komisja przyjęła do wiadomości pismo IR nr IR-02.7223.1388.2022 z dnia 19.10.22 w sprawie ul.Darwina-

montaż progów zwalniających. 
 

ad.3.6.Komisja rozpatrzyła pismo IR nr.IR-02.7233.1283.2022 z dnia 04.10.22 w sprawie ul. Glinik-progi 

zwalniające. 

Głos zabrali:p.T.Ziętara,p.J.Kolasa,p.L.Zaleński,p.Z.Gawłowski. 

Po zapoznaniu się z treścią pisma MIR w sprawie montażu progów zwalniających na ul.Glinik162, Komisja nie 

zajmuje stanowiska w ww. sprawie z powodu nieznajomości treści wniosku mieszkańca. 

Komisja wniosek przyjęła jednogłośnie. 

O godzinie 19.20 Radny p. Z.Gawłowski opuścił zebranie Komisji. 
 

Ad.4. Oświadczenia i komunikaty. 

Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego zwróci się z prośbą do Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta  

o podjęcie wspólnych działań w sprawie podniesienia bezpieczeństwa ruchu drogowego w rejonie końcowego 

przystanku linii 501 na Al. Solidarności obok Zespołu Szkół Mechanicznych. 
 

Ad.5. Zamkniecie posiedzenia 

Termin następnego posiedzenia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego  Rady Dzielnicy ustalono 

na dzień 23.11.2022 r. na godz.18.00 w siedzibie Rady Dzielnicy. 

 

Na tym posiedzenie Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego zakończono o godz. 19.30 

 

                           Protokołował:                                                                               Przewodniczył: 

                        Waldemar Wołoch                                                              

                                             Waldemar Wołoch 


